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Letopisecká komise 

Rady města Úvaly 

 

Zápis z řádného jednání 

letopisecké komise č. 1/2024 

Termín : 8. 1. 2024 od 16:00 hodin  

Místo : Městský úřad Úvaly, Arnošta z Pardubic 95 

Rozdělovník : Ing. Zdeňka Havránková, Mgr. Alena Janurová, Ing. Lukáš Rubeš, 

František Smolík 

  

Přítomní členové 

 

: Mgr. Alena Janurová, Ing. Lukáš Rubeš, František Smolík 

 

On-line                       

 

Hosté: 

: 

 

: 

 

Ing. Zdeňka Havránková 

 

Jana Tesařová 

Tajemník  : Kamila Budilová  

   

 

Stav přítomných: 3 + 1 online + 1 host + zapisovatel 

 

 

  Program jednání: 
 

  

1. 
Stav plnění bodů minulého zápisu 

2. 
Historie města na webu 

3. 
Prohlídka archivu kroniky 

4. 
Různé 

 

 

Ad 1)  Stav plnění bodů minulého zápisu 

Předsedkyně komise se ze zdravotních důvodů zúčastnila jednání on-line. Přivítala přítomné a 

seznámila je s dnešním programem, program schválen bez připomínek. Komise je usnášení 

schopná. 

 

F. Smolík oznámil členům komise svůj plán ukončit členství v komisi, podá ho písemně. Pokusí se 

najít za sebe nějakého náhradníka. 

 

Kameny zmizelých pro rodinu Rosenbaumovu – Předpokládaný termín uložení kamenů 

je 8. 3. 2024, akce se spojí s happeningem Pamatuj!, kameny jsou již na úřadě. 
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Informační tabule k pomníku A. z Pardubic – předáno A. Janurovou, bude zadáno grafičce 

 

Pomník odboje – v tuto chvíli nejsou známi nové skutečnosti. 

 

Ad 2) Historie města na webu 

 

A. Janurová má přístup šéfredaktora na tuto rubriku, pracuje na tom.  

 

Ad 3) Prohlídka archivu kroniky 

Prohlídka archivu nebyla kvůli zdravotní indispozici předsedkyně uskutečněna. 

Ad 4) Různé 

Kronikářský zápis za rok 2022 vypracovaný kronikářkou města Mgr. Alenou Janurovou obdrželi 

všichni členové LK emailem. 

 

A. Janurová zapracuje připomínky členů komise a poté předloží radě města. 

 

Členové LK oceňují kvalitu kronikářského zápisu a děkují Mgr. Janurové za její práci a doporučují 

radě města zápis ke schválení 

 

 

Text usnesení 1/2024 Výsledek hlasování 

Letopisecká komise projednala a doporučuje radě města ke 
schválení kroniku města za rok 2022 napsanou kronikářkou 
města Mgr. Alenou Janurovou. 

 

Pro 4 
usnesení bylo přijato 

 
Proti 0 

Zdržel se 0 

 

Názvy ulic v lokalitě Nové Slovany 

 

Výsledkem diskuse o názvech nových ulic v lokalitě na Nových Slovanech (situační mapka 

je přílohou tohoto zápisu) je usnesení 2/2024. 

 

 

Text usnesení 2/2024 Výsledek hlasování 

Letopisecká komise doporučuje radě města pojmenovat 5 
nových ulic na Nových Slovanech: V. Havla, M. Horákové, H. 
Píky, J. Patočky 

 

Pro 4 
usnesení bylo přijato 

 
Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

 

L. Rubeš předává J. Tesařové žádost o plnou moc do státního archivu a prosí o předání žádosti pí. 

starostce.  
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L. Rubeš upozorňuje, že v hotelu Budka je obraz, který je potřeba nafotit profesionálním 

fotografem.  Na tuto akci je potřeba součinnost OID a elektrikáře. J. Tesařová se domluví s Ing. 

arch. Hofmanem a následně zkoordinují termín schůzky. 

 

Předsedkyně komise poděkovala přítomným za účast a jednání v 17:05 hodin ukončila. 

 

Zapsala:  Kamila Budilová 

 

 

 

 

 

předsedkyně letopisecké komise 

Ing. Zdeňka Havránková 

 

Přílohy 

-mapa 

 

 


